
Hej! 
Jag heter  och jag bor sedan 14 år i Grimsta. Det är ett fint område men några förbättringar skulle 
vara på sin plats. 
 
Jag var i Uppsala i helgen och spelade discgolf. Spelade en väldigt fin parkbana i Gränsby och kom då 
att tänka på att det vore perfekt att anordna en liknande fin, trygg och relativt enkel även hos oss. 
 
( Brommastadel har nyss öppnat en liten bana i Linta , kan de kan vi) 
 
Området jag tänkte på är de gröna områden kring gulddragargränd, Hässelby slott, Grimsta ip. 
Det är ett stort och fint område och det klipps regelbundet. 
 
Skulle även kunna göras lite svårare banor om man skulle göra banorna runt Grimstafältet och 
använda skogen däromkring. 
 
Men jag tror ändå det finns en större vinst i att göra lite enklare parkbanor så alla kan vara med ung 
som gammal, likt den i Uppsala. 
 
Discgolf är en sport på framfart och den är oftast gratis att utföra. Och när sedan tees och korgar är 
på plats så sköter den sig själv. 
 
Det finns inga banor i vår stadsdel och faktiskt rätt få banor generellt i Stockholm och det är lite 
svagt. 
 
Så vad säger ni våre det inte kalasbra att fixa för våra invånare i Hässelby Vällingby. 
 
Hur fungerar det nu? Får man någon feedback på sitt förslag? 
Vill ni ha kompletterande uppgifter? 
 
Mvh  
 

 
 




